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Geachte raadsleden,  

Bijgaand bieden wij u het onderzoeksrapport ‘Vooronderzoek Informatieveiligheid gemeente 

Laarbeek’.  

 

In dit onderzoek heeft de Rekenkamercommissie de informatieveiligheid van de gemeente 

Laarbeek onderzocht. Informatiebeveiliging is een onderwerp dat steeds belangrijker wordt voor 

overheden/gemeenten. Verlies van gegevens(dragers), onzorgvuldig of oneigenlijk gebruik, het 

manipuleren van informatie en/of inbraak in informatiesystemen kan grote schade opleveren 

voor overheden, burgers en bedrijven. Burgers, bedrijven en organisaties moeten erop kunnen 

vertrouwen, dat gegevens in goede handen zijn bij de overheid. Gemeenten dragen 

verantwoordelijkheid voor informatiebeveiliging en in het bijzonder voor de bescherming van 

persoonsgegevens. 

 

De gezamenlijke Rekenkamercommissie Gemert-Bakel/ Laarbeek wil met dit onderzoek inzicht 

geven in de huidige staat van de technische beveiliging van de gegevens die de gemeente 

beheert. Niet om hiermee bedrijfsvoering binnen de raad in detail te bespreken, maar juist om 

de raad in positie te brengen om zijn kaderstellende en controlerende rol ten aanzien van dit 

belangrijke onderwerp beter uit te kunnen voeren. De risico’s en impact op dit gebied kunnen 

groot zijn en vanuit de verantwoordelijkheid van de raad biedt het de mogelijkheid om met dit 

rapport beter het gesprek te kunnen voeren met het college.  
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Mocht u nog vragen hebben dan is de Rekenkamercommissie graag bereid nadere toelichting te 

geven op de conclusies en aanbevelingen. Het bureau dat het onderzoek heeft uitgevoerd zal in 

de raadscommissie Algemene Zaken op dinsdag 7 mei het geheel presenteren. Als 

Rekenkamercommissie zullen wij hier uiteraard bij aanwezig zijn.  

 

Wij wensen u veel succes toe bij de bespreking van het rapport. 

 

Met vriendelijke groet,  

 

John Verhoeven, 

 

voorzitter gezamenlijke Rekenkamercommissie  

Gemert-Bakel/ Laarbeek 


